
Bojan: Zasługiwałem na więcej w Barcelonie

News - ASRoma.pl

Napastnik Giallorossich, Bojan Krkic zdecydował się przenieść do

Wiecznego Miasta, ponieważ uważa, że nie otrzymał szansy pokazania się

w ekipie Pepa Guardioli.

- Gra dla Barcelony była niezwykła, jednak w ostatnich miesiącach reprezentowania

jej barw nie otrzymałem wielu szans na grę, a to jest bardzo ważne dla piłkarza. Nie

mam nic przeciwko Guardioli, ponieważ to najlepszy z trenerów, jednak to jasne, że

nie byłem szczęśliwy w zeszłym sezonie dlatego, że nie otrzymałem szansy, na

którą zasługiwałem powiedział Bojan Krkic dla Sport.es.
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